



CANADA

No. 57
n

FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

JUNE 6, 1973
LE 6 JUIN 1973

LIBRARY DEPT. OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES
REFERENCE

MINISTERIAL MEETING OF THE COUNCIL OF THE
ORGANIZATION FOR ECONOMIC CO-OPERATION AND DEVELOPMENT/

RÉUNION MINISTÉRIELLE DU CONSEIL DE L'ORGANISATION
POUR LA COOPÉRATION ET LE DÉVELOPPEMENT ÉCONOMIQUES

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES

Communication

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced today that the Honourable C. M. Drury, President of the Treasury Board, will be Canada's Ministerial Representative at a session of the O.E.C.D. Council, meeting at the Ministerial level, from June 6-8 in Paris. As on earlier similar occasions, the Council meeting will provide a useful forum for an exchange of views among Ministers concerning developments in international economic relations, including the important problems of inflation and balance of payments adjustments. In addition, Ministers will have an opportunity to discuss some of the O.E.C.D.'s activities, notably policies for co-operation with developing countries and qualitative aspects of economic growth.

* * *

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Mitchell Sharp, a annoncé aujourd'hui que M. C. M. Drury, président du Conseil du Trésor, représentera le Canada à la réunion ministérielle du Conseil de l'OCDE qui se tiendra à Paris du 6 au 8 juin. Comme par le passé, la réunion du Conseil offrira aux ministres l'occasion d'un échange d'idées utile sur l'évolution des relations économiques internationales, notamment sur les importants problèmes de l'inflation et de la balance des paiements. De plus, les ministres auront ainsi l'occasion de s'entretenir de certains des activités de l'OCDE, dont la coopération avec les pays en voie de développement et les aspects qualitatifs de la croissance économique.